



沉醉於5,000萬首歌之中。 Lose yourself in 50 million songs.

3客戶尊享免費試聽3個月*

3 free months of Apple Music for 3HK customer*



月費\$58・無合約束縛・首3個月免費

\$58/month · No contract commitment · FREE for first 3 months



主要功能列點

- · 聆聽5,000萬首歌,沒有廣告
- •獨家和原創內容,隨你欣賞
- 在你所有裝置上盡情聆聽

Kev Features

- · Get 50 million songs ad-free
- · Get exclusive and original content
- · Listen across all your devices

立即申請 Subscribe



Mv3 app



Three.com.hk

隨即啟動 **Activate**



Apple Music

*只適用於全新Apple Music用戶。 *Only applicable to the new user of Apple Music.

條款及細則: 1. (適用於非指定客戶) 現登記Apple Music增值服務之用戶,可享首三個月免費試用。首次登記Apple Music之3香港客戶方可享以上 優惠,即客戶從未經任何途徑訂購Apple Music或曾獲任何有關Apple Music免費試用優惠 。客戶之免費試用資格由服務供應商決定。客戶啟動 Apple Music帳戶後若不符合免費試用資格,\$58月費將於該月開始於有關登記客戶戶口內自動收取。免費試用優惠不能與其他優惠共同使用。免 費試用優惠期屆滿後,\$58月費將按月於有關登記客戶戶口內自動收取,若取消服務須於免費試用屆滿前最少七天致電3客戶熟線辦理。服務供應 商保留以上免費使用優惠之最終決定權。3香港保留隨時更改此優惠之條款及細則之權利而不另行通知。 2. (適用於非指定客戶) 客戶可單一選購 Apple Music (月費\$58)。若取消服務須於相關服務月結單截數日最少七天前致電3客戶熱線辦理。 3. Apple Music只適用於3香港之3G或4G LTE 流動通訊客戶,不適用於儲值咭用戶。 4. 除非另有註明,於本地或海外使用流動數據下載Apple Music App及/或使用Apple Music,將收取相關 本地或漫遊數據費用(視乎情況而定)。 5. 3香港不會就客戶經3香港選購Apple Music後透過其他方式再次申請或選購Apple Music所產生或蒙受之 額外費用或損失負任何責任。 6. 如欲終止Apple Music,客戶須於Apple Music之相關月結單截數日最少七天前致電3客戶熟線1033申請終止服務。 有關服務於3香港收到客戶之終止服務通知後即時生效或客戶可於己繳服務月費期內繼續使用Apple Music (視乎情況而定),惟該月月費任何情況 下將不按比例退還。 7. 有關詳細之服務條款及細則,請瀏覽 http://bit.ly/applemusic_3hk

Terms and Conditions: 1. (Applicable to non-designated customers) Subscriber who subscribes for Apple Music may enjoy a free trial period for the first 3 months. The free offer is only applicable to the 3HK customers who are first-time subscribers of Apple Music without having subscribed for Apple Music through any channel or having enjoyed any Apple Music related free trial offer previously. Supplier shall have discretion on eligibility of free trial offer. If a customer is ineligible for the free trial offer after having activated the Apple Music account, \$58 monthly fee will be automatically charged to the relevant registered customer account starting from that month. This free trial promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers. Upon expiry of the free trial period, \$58 monthly fee will be charged automatically to the relevant registered customer account on a monthly basis. To cancel subscription, please call 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the expiration day of the free trial period. Supplier shall have final decision on this free trial offer. 3HK reserves the right to change the terms and conditions of the above offer at any time without prior notice. 2. (Applicable to non-designated customers) Customers may subscribe for standalone Apple Music (at \$58 per month). To cancel subscription, please call 3Customer Services Hotline at least seven days prior to the then current statement cutoff date of the service. 3. Apple Music is only applicable to 3G or 4G LTE mobile customers of 3HK and not applicable to the prepaid SIM card customers. 4. Local or overseas mobile data fees will be charged for downloading Apple Music App and/or use Apple Music by using mobile data whether locally or overseas (as the case may be) unless otherwise specified. 5. 3HK will not be liable for any extra fee or loss incurred or suffered by customer for his application or subscription for Apple Music through any other manner after having subscribed for Apple Music through 3HK. 6. To terminate Apple Music, customer must call the 3Customer Services Hotline 1033 not less than seven days before the then current statement cutoff date of Apple Music. Termination of Apple Music will forthwith become effective upon receipt of the termination notice from the customer by 3HK or customer may continue to use Apple Music for the period within which monthly service fee is paid (as the case may be) while the service fee paid for such relevant month will not be refundable at all on any pro-rata basis. 7. For details of the above, please refer to the http://bit.ly/3HK-applemusic.





